

## **eduGAIN Policy Framework: Declaration**

The Federation named below (“the Federation”) hereby declares, in respect of other federations participating in eduGAIN as listed on the eduGAIN website (“the Participating Federations”) that it wishes to participate in eduGAIN, and that it will comply with the eduGAIN Policy Framework, and that:

1. It will publish technical descriptions of networked computers that act as AAI endpoints (for example to provide the functions of identity provider, attribute provider or service provider) (“the Entities”) which have been validated for use in the Federation according to its normal operational standards. These descriptions will be treated as non-confidential.
2. It will make some or all Entity descriptions provided to eduGAIN by other Participating Federations available to Members<sup>1</sup> of the Federation, who may make use of them at their own discretion to establish trusted communications between Entities.
3. It will promptly publish any subsequent changes to Entity descriptions previously published.
4. It will inform the eduGAIN Operational Team promptly of any changes affecting either the validation of Entities or the process for publishing Entity descriptions.
5. It will provide such assistance to other Participating Federations as they may reasonably request concerning the publication or use of Entity Descriptions.

## **Декларация присоединения к нормам политики eduGain**

Федерация, названная ниже («Федерация»), настоящим заявляет в отношении других федераций, участвующих в eduGAIN, указанных на веб-сайте eduGAIN («Участвующие федерации»), что она желает участвовать в eduGAIN, и что она будет соответствовать нормам Политики eduGAIN и что:

1. Она опубликует технические описания серверов, выступающих в качестве узлов Инфраструктуры авторизации и аутентификации (например, для предоставления функций Провайдера удостоверений (IdP), Поставщика атрибутов или поставщика услуг), допущенных к использованию в Федерации в соответствии с технологическим регламентом. Эти описания будут рассматриваться как не-конфиденциальные.
2. Она сделает некоторые или все описания узлов, предоставляемых eduGAIN другими участвующими федерациями, доступными для членов Федерации, которые могут использовать их по своему усмотрению для установления надежных коммуникаций между узлами.
3. Она незамедлительно опубликует все последующие изменения в описаниях узлов.
4. Она незамедлительно оповестит eduGAIN Operational Team о любых изменениях, влияющих на надежность узлов или на процесс публикации их описаний.
5. Она предоставит помощь другим федерациям-участницам в ответ на их запрос касательно описаний или политики использования узлов.

<sup>1</sup> Throughout the eduGAIN Policy Framework, the term Member refers to any organisation that has signed an agreement with a federation operator to cover the registration, verification and publication of Entity descriptions. This may include organisations referred to as Members, Participants or otherwise by those federation operators.

6. It will provide the eduGAIN Operational Team on request with such documentation or agreements as necessary to clarify the Federation's registration procedures and thus the levels of trust which may be placed in the Federation's registered metadata.

7. The behaviour of any Member of any Participating Federation whose Entity description is published shall continue to be bound only by the rules of that Participating Federation.

8. In particular any complaint about a Member shall be made to the operator of its Participating Federation and dealt with between that Member and that operator according to the rules of that Participating Federation and subject only to that Participating Federation's governing law and jurisdiction.

9. Neither the existence of this declaration, nor the exchange of information enabled by it, shall create any new legal obligations or rights between Members or operators of any federation. Members and operators remain bound only by their own respective laws and jurisdictions.

10. In particular this declaration creates no rights of membership, nor of access to services, between Members of any federation.

11. Any disagreement between Participating Federations shall be resolved by discussion between the respective Participating Federations or their successors and assigns.

12. No financial consideration will be expected between the Federation and other Participating Federations as federation operators and any financial consideration between Members or Members and operators is outside the scope of this declaration.

13. It will, in the event that it no longer wishes to participate in eduGAIN, give timely advance

6. Она предоставит eduGAIN Operational Team по их запросу документацию или соглашения при необходимости прояснить вопрос о процедурах регистрации в Федерации и, таким образом, позволит определить уровень доверия, который может быть помещен в метаданные Федерации.

7. Поведение любого участника любой федерации-участницы eduGAIN, описание которого опубликовано, регламентируется исключительно нормами и правилами той федерации, в которой организация участвует.

8. В частности любая претензия относительно участника должна быть адресована оператору соответствующей федерации, и должна быть разобрана между оператором и участником в соответствии с нормами и правилами федерации и национальным законодательством страны федерации.

9. Ни само существование этой Декларации, ни обеспеченный с ее помощью информационный обмен, не должны создавать новые юридические обязательства относительно любых участников или операторов федераций. Участники и операторы остаются связанными только своими обязательствами и законами в рамках своей юрисдикции.

10. В частности, эта Декларация не создает права участия, доступа к сервисам между участниками любых федераций.

11. Любые разногласия между участвующими федерациями должны разрешаться путем переговоров между соответствующими участвующими федерациями или их правопреемниками.

12. Настоящая Декларация не устанавливает никаких финансовых обязательств между участвующими федерациями, операторами федераций и участниками федераций. Любые финансовые соглашения между указанными субъектами никак не регулируются данной Декларацией.

13. В соответствии с конституцией eduGAIN она заранее предупредит eduGAIN Operational Team в

notice to the eduGAIN Operational Team in accordance with the eduGAIN constitution.

In case of translations, the authoritative version of this Declaration shall remain the version in English.

Should any provision of this Declaration be found invalid, illegal or unenforceable in any jurisdiction, this will not affect the validity, legality or enforceability of any other provision. The Federation agrees to replace any such provision with a provision having substantially the same effect but which is not invalid, illegal or unenforceable.

Signed on behalf of

*RUNNet AAI*

..... (the Federation)

on *26.01.2018* (Date)

by *[Signature]* (Signature)

*Anton V. Evseev*

(the name in capital letters)

of *RUNNet/SIIT&T*  
*"Informika"* (Organisation)

случае, если федерация принимает решение больше не участвовать в eduGAIN.

В случае перевода приоритетной версией настоящей Декларации является версия на английском языке.

Если какое-либо положение настоящей Декларации будет признано недействительным, незаконным или не имеющим законной силы в любой юрисдикции, это не повлияет на законность, законность или принуждение к исполнению всех других положений. Федерация соглашается заменить такое положение положением, имеющего практически такой же смысл, но не являющимся недействительным, незаконным или не имеющим законной силы.